
REFERAT FRA STYREMØTE    

    
    

__________________________________________________________________________    

    

PROTOKOLL 2018-19-06                                            Sted:    Laastad Pluss & Minus                      

(Hovedgaten 43)    

    

TILSTEDE:     

Line Østhus, Vigdis Thorsen, Tore Meinert, Marita Laastad, Gunvald Ådland, Morten 

Engevik Vorre, Ida Marie Skeie, Hanne Line Damm, Hellen Lund    

__________________________________________________________________________    

    

Sak 1: Medlemmer savner informasjon om hva som jobbes med i Byen vår Kopervik 

og vil vite hva pengene deres går til.    

- Vedtak: Sende ut e-post til medlemmer med informasjon og oppdatere om hva 

som arbeides med.    

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og daglig leder vil stå for 

utsending av e-post til medlemmer.     

    

Sak 2: Flere individer viser interessere i å starte butikk i sentrum og spør etter 

kontaktinformasjon av ledige lokaler.     

- Vedtak: Samle all kontaktinformasjon på ett sted som kan utleveres som print og 

digitalt til besøkende eller online. Infoen kan også vises på hjemmeside.    

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og daglig leder står for 

innsamling av kontaktinformasjon.    

    

Sak 3: Butikkene «utenfor gågata» klager under arrangementer og føler seg utelatt.    

- Vedtak: Ha mer fokus på dekorering i området og gi salgsboder mulighet til å stå 

gratis «utenfor gågata»     

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering.    



    

Sak 4: Vedtak protokoll 20182205: Avsluttet samarbeidet med Sharp Kassasenter ift. 

nettside. Etter et møte kom det frem i lyset at det har vært mye kommunikasjonssvikt 

og feilinformasjon ift. utførelse og fremgang av nettsiden.     

    

- Vedtak: Revurdere vedtak protokoll 20182205. Daglig leder vil arrangere møter 

hvor det vil bli utarbeidet en skriftlig kontrakt der nettsiden skal være ferdig 15. 

august.  

- Enstemmig vedtak: Vedtaket er revurdert og styret tar saken til orientering.     

    

Sak 5: Kommunal næringssjef Per Velde har vært i kontakt med gårdseier i sentrum 

som vil utvikle eiendommen med sentrumsfunksjoner med eksempelvis 

turistinformasjon. Et forslag ble fremlagt om å se over synergi mellom BVK og 

informasjonsbehovet som vil være rundt virksomhet og turistinfo. Kommunen har 

ivaretatt mellom 100-200.000 kroner til dette som en inntekt.     

- Vedtak: Arrangere et møte med turistinformasjonen i Haugesund, møte med Per 

Velde og gårdseieren og vurdere om det er hensiktsmessig i å øke omfanget av 

arbeidet for BVK.    

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og daglig leder vil arrangere 

møter og komme tilbake med mer informasjon ved neste styremøte.     

    

__________________________________________________________________________    


